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ZAPISNIK SA 40.  IZVANREDNE SKUPŠTINE  

HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA  

 
Izvanredna  40. Skupština HMS-a održana je u utorak 15.10.2024. godine u  prostorijama Hrvatskog 

olimpijskog odbora (HOO), Odranska 1, Zagreb,  s početkom u 17.00  sati. 

 

Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa : 

1. MK BEDEKOVČINA -  zastupnik Marinko Hranić 

2. MK BJELOVAR - zastupnik Damir Cvjetičanin 
3. MK BLATNJAVI – zastupnik opunomoćenik Edin Šečić 
4. MCK 97 – zastupnik Miljenko Pernar (od 17.45 sati) 
5. MK KARAS TEAM – zastupnik opunomoćenik Hrvoje Karas 

6. SMK KARLOVAC – zastupnik Dražen Perković 
7. MK KELAVA – zastupnik opunomoćenik Matija Kelava  (od 17.45 sati) 
8. MK KRAŠIĆ – zastupnik opunomoćenik Josip Penić 
9. MK KRIŽEVCI – zastupnik Stjepan Peršin 

10. MK KVARNER –  zastupnik opunomoćenik Sandra Ćućić 

11. MS GRADA ZAGREBA – zastupnik opunomoćenik  Nenad Đurović 
12. Moto suci PGŽ  – nazočan zastupnik Ivo Pogorilić 

13. MCK PETRINJA – zastupnik opunomoćenik Stevo Kovačević 

14. MK PODSUSED – zastupnik Zdravko Pirc 

15. MK POŽEGA PROMET – zastupnik Zlatko Jaroš 
16. MK ŠMRIKA Racing Team – zastupnik opunomoćenik Miljenko Gereš 
17. MCK TRP Marović – zastupnik opunomoćenik Marko Marović 
18. MK VIŠKOVCI – zastupnik Ivan Došen 

19. MŠD ZABOK – zastupnik opunomoćenik Draženko Jerneić 

20. MZ ZAGREBAČKE ŽUPANIJE – zastupnica Danica Marović 

21. KOMISIJA SPORTAŠA – zastupnik Dragutin Marović 

Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 
1) MK Arbanasi - Zadar 
2) MK Azalea -  Zadar 
3) MK Bedenica - Bedenica 
4) URPMS Big Bike Racing – Slavonski Brod 

5) BMW MK Zagreb 

6) MK Brod – Slavonski Brod 

7) MKK Calderiva - Vodnjan 
8) MCK Cetina – Grab 
9) EK Čakovec – Čakovec 
10) MK Gear – Tar 
11) EK Malino - Oriovac 
12) MK Matulji Racing - Matulji 
13) MK Metalni Racing Team – Goričan 
14) SK Milenium - Donji Kraljevec 
15) MK MX Ribnik - Ribnik 
16) MK MX ŠIPEK – Zabok 
17) HMK Otočac - Otočac 
18) MK PAKRAC LIPIK – Pakrac 
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19) MK POPOVAČA TEAM - Popovača 
20) EK PINGUENTE - Buzet 
21) MK SOKOL – Požega 
22) MCK SPEED - Donji Miholjac 
23) SMK SAVSKI MAROF – imenovani zastupnik Zoran Mioč, punomoć dana Ivanu Peniću (oboje 

izašli) 

Poslani pozivi redovnim članicama koje NISU platile godišnju članarinu do 01.03. tekuće godine ili 
nisu ispunile materijalne i financijske obveze za proteklu kalendarsku godinu do 01.03. ili nemaju 
urednu registraciju  s važećim mandatima – članak 27. Statuta: 

1) MK Bedenica - Bedenica 
2) MK Classic Racing – Zagreb – nazočan Igor Bošković 
3) MK Docdyno - Vinkovici 
4) MCK Jaska - Jaska 
5) OTMK Karlovac - Karlovac 
6) MCK Kvarner – Matulji 
7) MK Metalni Racing Team - Goričan 
8) MCK Nova Rača – Nova Rača – nazočan Denis Marendić 
9) MK Oroslavje – Oroslavje (u likvidaciji) 
10) Moto i off road klub - Sv. Ivan Zelina 
11) SK Untamed – nazočan Perica Matijević 

 
Komisija sportaša – Nenad Jagodić (nije se odazvao – isprika) 
 
Poslani pozivi privremenim članicama – NISU se odazvali: 

1) MCK Štefanac – Duga Resa 
2) MK Di Lenardo Racing - Rijeka 
3) MK 1st Lap Racing Experience -  Kostrena 
4) MK Blokada Racing Team – Zagreb 
5) MCK Kutina – Kutina 
6) MK Salona moto - Solin 
7) EEN Liburnija – Jurdani 

8) MK NO Limit – Ivanić – Grad 

9) MRT Sveti Ivan Zelina – Sv. I. Zelina 

10) MK Legenda - Đurđevac 

Poslani pozivi privremenim članicama – odazvali se: 

1) MCK Mala Gorica – Petrinja – nazočan Martin Vlahovac 
 

Poslani pozivi aplikantima za članstvo –  NISU se odazvali: 

1) Moto&ATV pustolovi - Samobor 

2) Zlatni Lug Racing - Požega 

3) MCK Bjelovar – Bjelovar 

4) MK Slavonija - Čepin 

Poslan pozivi novim članicama  koje su  aplicirale za članstvo – NISU se odazvali: 

Ostali nazočni Skupštini: Renata Suchy,  glavna tajnica,  Ana Čop, tajnica 
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Kako   u zakazano vrijeme (17.00 sati)  početka rada sjednice Skupštine nije bila prisutna natpolovična 

većina članova Skupštine, pričekalo se 30 minuta i nakon toga  se sjednica Skupštine održala  obzirom 

da je bilo prisutno više od najmanje 1/3 članova (članak 32. Statuta HMS-a).  

Ad.1. Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gospodin 

Stjepan Peršin,  koji je pozdravio sve prisutne, zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku. Istakao je da 

je bitno da se svi  sastanemo prije 7. studenog kada se održava svečanost 100 godina motociklizma.  

Gospodin Peršin je pročitao dnevni red  i predložio da se takav dnevni red prihvati. 

 

Takav Dnevni red je jednoglasno usvojen i glasi: 

Dnevni red 

1. Otvaranje Skupštine – usvajanje Dnevnog reda 
2. Izbor članova Komisije za verifikaciju (3 člana), zapisničara i ovjerovitelja zapisnika (2 člana) 
3. Izvješće Komisije za verifikaciju 
4. Verifikacija zapisnika s redovne izvještajne Skupštine održane  16.03.2024.  

5. Pripreme za 100-tu obljetnicu HMS-a 

6. Prijedlog predsjednika za razrješenje članova Upravnog odbora 

7. Prijedlog predsjednika za imenovanje članova Upravnog odbora 

8. Pitanja i prijedlozi 

Ad. 2.  Izbor Komisije za verifikaciju  (3 člana), zapisničara i ovjerovitelja (2 člana) 

Na prijedlog  predsjednika jednoglasno su prihvaćeni  prijedlozi: 

2.1. Verifikacijska komisija : Miro Papec, predsjednik , Marinko Hranić i Dragutin Marović, 

članovi 

2.2. Zapisničar : Renata Suchy 

2.3. Dva ovjerovitelja zapisnika :  Nenad Đurović i Marko Marović 

 

Ad.3.  Izvješće verifikacijske komisije   

Gosp. Papec je izvijestio da od 41 članice i 2 predstavnika Komisije sportaša što je ukupno 43 članova 

i  članica HMS-a s pravom glasa  na Skupštini  je nazočno nakon 30 minuta čekanja  18  članica s 

pravom glasa i 1 predstavnika Komisije sportaša,  što ukupno čini 19 glasova i što je više od najmanje 

1/3 članova – članak 32. Statuta HMS-a . Od toga za  8 redovnih članica  prisutni su opunomoćenici,  a 

za 11 članica prisutni su zastupnici.  Natpolovična većina je 10 dok je 2/3 većina 13 glasova.  

 

Izvješće verifikacijske komisije jednoglasno je usvojeno. 

 

Ad.4. Verifikacija zapisnika s redovne izvještajne  Skupštine održane  16.03.2024. 

Zapisnik sa redovne izvještajne  Skupštine održane u subotu  16.03.2024.  u Hotelu Aristos u Zagrebu  

jednoglasno je usvojen.  

 

Ad.5. Pripreme za 100-tu obljetnicu HMS-a 
Gosp. Peršin je rekao da smo svi mi sretna generacija koja ima privilegiju proslaviti taj veliki jubilej te 
da će se svakako nastojati to proslaviti  na najbolji način. Obavještava o svom mandatu koji traje već 
12 godina te da je sport jedno živo biće te da se uvijek  pokušava pronaći rješenje čak i kada se ne 
slažemo. Što se tiče monografije, nadamo se da će biti izdana sljedeće godine, obzirom da je vrlo 
malo klubova poslalo nekoliko stranica o sebi i svom djelovanju. 
Svečanost će se održati u Hotelu Esplanade u četvrtak 7. studenog u 18.00 sati, cijena večere će biti 
oko 100 eura po čovjeku, radi se na doradi filma koji je bio napravljen za 90-u godišnjicu i koji će biti 
prikazan na svečanosti. U Esplanadu dolaze gosp. Jorge Viegas, predsjednik FIM i gosp. Michal Sikora, 
predsjednik FIME. Dobili smo pokroviteljstvo Vlade RH preko HOO-a i Ministarstva turizma i sporta. 
Zahvaljuje županima, gradonačelnicima i načelnicima koji pomažu. Budžet obilježavanja godišnjice je 
oko 40.000 eura što nije lako prikupiti, a za sada su prikupljena sredstava za Hotel Esplanade, film i 
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nagrade. Zamoljava sve prisutne da pomognu i nabraja tko je do sada donirao ili je obećao 
donirati/sponzorirati  godišnjicu. Voditelji će biti gđa Petra i gosp. Darin, te će himnu i nekoliko 
pjesama izvesti gđa Ana Fortuna, akademska pjevačica u pratnji klavira. Nakon toga će biti 
prezentiran film te pozdravne riječi. Iza toga će ići podjela zahvalnica dosadašnjim (od 1991. godine) 
predsjednicima, glavnim tajnicima, nagrađenima koje su predložili klubovi, ljudima koji sada obnašaju 
dužnosti, te klubovima koji su više od 20 godina u članstvu HMS-a. Svim ostalim klubovima biti će 
uručena zahvalnice na prigodnim svečanostima kako se ne bi na samoj ovoj večeri previše razvukao 
pregaram s podjelom zahvalnica. Kako monografija nije izašla, sam je napisao brošuru koja će biti na 
svakom stolu i moći će se upotrijebiti kao baza za buduću monografiju. Hotel Esplanade je izabran 
kao najbolje mjesto na kojem se takva svečanost može održati. 
 
Nakon izvješća gosp. Peršina se pristupilo glasanju i izvješće o pripremama za 100-tu obljetnicu 
HMS-a  je jednoglasno usvojeno.  
 
Ad.6.  Prijedlog predsjednika za razrješenje članova Upravnog odbora 

Gosp. Peršin obavještava da se sportska sezona bliži kraju, sve je odrađeno na najbolji način. Drago 

nam je da je gosp. Antun Karas s nama puno češće u zadnje vrijeme i da je preuzeo vođenje Odbora 

za sport. Predlaže da se  ljudi sada ne mijenjaju i da je  redovna izborna Skupština ubrzo, već 14.12. u 

Zagrebu, idu prijedlozi za nove mandate, te je zbog sporta dobro da smo sve doveli do kraja.  

 

Nakon izvješća gosp. Peršina te je jednoglasno usvojeno da se redovna planska i izborna skupština 

održe u Zagrebu u subotu 14.12.2024. 

 

AD.7. Prijedlog predsjednika za imenovanje članova Upravnog odbora 

Obzirom na točku 6. o ovoj točki se nije raspravljalo. 

 

Gosp. Došen se javlja za riječ i smatra da je ovo bilo nekorektno, mogla se obavijest o tomu poslati e-

mailom. Govorili ste da UO treba smijeniti, došli smo zbog točke 6. i 7. a onda smo se malo 

predomislili i idemo dalje. Postavlja se pitanje o hijerarhiji, kako ona djeluje, gosp. Papec zove moje 

vozače da imaju nepropisnu dokumentaciju, iako je ona u skladu s pravilnikom saveza.  

Gosp. Papec odgovara da pokaže policu osiguranja potrebnu za dobivanje licence vozača koja je 

drugačija nego ostale, jeftinija i vrijedi 6 godina.  

Gosp. Došen odgovara da su cijene polica različite čak i u istoj osiguravajućoj kući.  

Gosp. Peršin je zamolio da se o tomu ne raspravlja na Skupštini, već na disciplinama. 

U daljnjoj diskusiji sudjelovali su gosp. Pocrnić, gosp. Matijević, gosp. Đurović, gosp. Jaroš  te su 

iznesena mišljenja oko osiguranja te da moramo biti vrlo oprezni oko toga.  

  

AD.8. Pitanja i prijedlozi 

Nije se dalje raspravljalo. 

 

Skupština je završila s radom u 18.40 sati. 
 
 

Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
    

Ovjerovitelji zapisnika: 

    Nenad Đurović 

 

Marko Marović 


